
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 23/2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 702/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 635/2019 (Ορθή 
Επανάληψη) απόφασης του Δ.Σ., για την αντικατάσταση 
μελών του Δ/κού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Δημοτικής 
Επιχείρησης «Κοινωφελής Δημοτική Επιχείρηση Πολλαπλής 
Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας» 

 
Σήμερα 20 Νοεμβρίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 15-11-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 
τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  39 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 
Κορωνάς, 12) Α. Λαζαρίδης, 13) Α.Σιδηρόπουλος, 14)Α.Δέλλας, 
15)Γ.Μπατσαρά, 16) Σ. Τζήμα, 17) Ε.Κελεσίδης, 
18)Κ.Βασιλειάδης, 19) Κ.Παλουκίδης, 20) Δ.Πυρινός, 
21)Χ.Τσιούντας, 22)Ν.Λαζόπουλος, 23) Π.Παυλίδης, 24) Μ. 
Σουμελίδης, 25) Γ.Γουλτίδης, 26) Γ.Μιχαηλίδης, 27)Χ.Κελεσίδης, 
28) Ν.Αγγέλου, 29) Β.Στεφανόπουλος, 30) Α.Μαρκούλης, 31) 
Κ.Τροχόπουλος, 32) Σ.Στουγιάννος, 33)Κ.Θεοδωρίδης, 34) 
Π.Μουχτάρη, 35) Α.Συμεωνίδου, 36)Δ.Τσανακτσίδης, 37) 
Δ.Ράλλη, 38) Γ.Μελιόπουλος, 39) Ι.Τσαναξίδης. 

Λ.Ασλανίδης, Γ.Δεμερτζίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, Η.Καραμήτσος, Α.Καραβασίλης, Ι.Καραγιάννης, Κ.Βύζας, Χ.Κεχαΐδης, Α. Τσιφλίδης 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 
Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 
Χ.Βενετικίδης, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. 
Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, Η.Καραμήτσος 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Α.Συμεωνίδου, Π.Μουχτάρη 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 701/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Β.Στεφανόπουλος 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 702/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Τροχόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 703/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 704/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Ράλλη, Λ.Ακριβόπουλος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 705/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 707/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Λ.Ακριβόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Διαμάντης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 716/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Διαμάντης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 720/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Κελεσίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 723/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Κελεσίδης 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 14-11-2019 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου Κωνσταντίνου 
Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Με την αριθ. 108/2011 (ΦΕΚ 1574Β΄/27-6-11) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3903/18-5-11 όμοια του Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., 
αποφασίσθηκε η συγχώνευση δημοτικών Κοινωφελών Επιχειρήσεων Δήμου Βέροιας και η 
σύσταση νέας με την επωνυμία «Κοινωφελής Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) 
Δήμου Βέροιας». 

Στη συστατική πράξη της ανωτέρω επιχείρησης και ειδικότερα στην παράγραφο 6 αυτής 
προβλέπεται ότι: 

«6. Διοίκηση : Η επιχείρηση διοικείται από ενδεκαμελές (11) διοικητικό συμβούλιο, το 
οποίο μαζί με τους αναπληρωτές του ορίζεται από το Δημοτικό Συμβούλιο, αποτελούμενο από:  

Επτά (7) αιρετούς εκπροσώπους του Δήμου, από τους οποίους δύο (2) ορίζονται από το 
σύνολο της μειοψηφίας του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Έναν (1) εκπρόσωπο της Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας. 
Δύο (2) δημότες ή κάτοικους, που έχουν πείρα ή γνώσεις σχετικές με το αντικείμενο της 

επιχείρησης. 
Ένα (1) εκπρόσωπο των εργαζομένων, εφόσον η επιχείρηση απασχολεί περισσότερους 

από είκοσι (20) εργαζομένους και ο οποίος υποδεικνύεται από τη γενική συνέλευση των 
εργαζομένων. Στην περίπτωση αυτή ο εκπρόσωπος των εργαζομένων καταλαμβάνει τη θέση ενός 
δημότη. 

Έναν (1) εκπρόσωπο κοινωνικού φορέα της περιοχής.». 
Με την αριθ. 570/2019 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου ορίστηκε ότι στο δ/κό 

συμβούλιο της ανωτέρω επιχείρησης θα μετέχει εκπρόσωπος του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας. 
Mε την αριθ. 635/2019 (ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, 

ορίστηκαν τα μέλη του διοικητικού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης μεταξύ των οποίων 
και η δημότισσα-κάτοικος Μαρίνα Μπανιά, ως αναπληρωματικό μέλος.  

Με το αριθ. πρωτ. 20/29-10-2019 έγγραφό του ο Εμπορικός Σύλλογος Βέροιας μας 
ενημερώνει ότι στο διοικητικό συμβούλιο της επιχείρησης θα συμμετέχει ο Γαβριήλ 
Γαλανομάτης, ως αναπληρωματικό μέλος του συλλόγου. 

Με την από 14-11-2019 (αρ.πρωτ.27954/2019) αίτησή της η Μαρίνα Μπανιά ζητά την 
παραίτησή της από αναπληρωματικό μέλος για σοβαρούς οικογενειακούς λόγους. 

Με βάση τα ανωτέρω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να τροποποιήσει την με αριθ. 
635/2019 (ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ) απόφασή του αντικαθιστώντας τις με αριθ. (ΙΙ. Γ & Ε) 
παραγράφους αυτής. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παυλίδης: Ως παράταξη θα απέχουμε από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος. Αυτό 

που έγινε το θίξαμε και στην προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση στην προηγούμενη συνεδρίαση. 
Δεν πρέπει να ξανασυμβεί πρόεδρε κάτι τέτοιο με τα πρακτικά. Δεν προχωρούμε παραπάνω γιατί 
ο εργαζόμενος που ασχολείται με αυτό το θέμα δε φταίει σε τίποτε να πληρώσει για τις πιέσεις και 
για τις αλλαγές. Δε συμφωνούμε με αυτές τις τακτικές που αν κι είναι ήσσονος σημασίας, θα ήταν 
πιο σωστό να πείτε ότι έγινε λάθος, αλλάζουμε άποψη. Τουλάχιστον αν το γνώριζαν οι 
επικεφαλής των παρατάξεων, όπως έδειξαν πρόθεση, όταν δεν αναφέρθηκε το χρονικό διάστημα 
της θητείας των διοικητικών συμβουλίων των Ν.Π. 

Πρόεδρος: Θεωρώ ότι δεν έγινε εκ του πονηρού 
Παυλίδης: Το λάθος δεν είναι σωστό να διορθώνεται με λάθος. Τώρα αν κάποια άτομα 

επηρεάζουν τόσο πολύ τον Δήμο για να μπουν στα συμβούλια και να έρχονται εδώ να τα 
ψηφίσουμε, δεν είναι ορθό. 

Πρόεδρος: Δεν έγινε έτσι, επειδή ήμουν παρών… 
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Παυλίδης: Δεν είναι ορθό… 
Κ.Θεοδωρίδης: Εμείς θα απέχουμε, διότι διαφωνούμε με τον ν.4623/2019. Όπως 

γνωρίζετε έχει γίνει προσφυγή δυο μελών της παράταξής μας στο Σ.τ.Ε. 
Μελιόπουλος: Ο Εμπορικός Σύλλογος προτείνει τον κ.Γαβριήλ Γαλανομάτη. Εσείς ποιον 

προτείνετε στη θέση της παραιτηθείσας κ. Μαρίνας Μπανιά, δεδομένης όλης της παραφιλολογίας 
που αναπτύχθηκε το προηγούμενο διάστημα; 

Λυκοστράτης: Ο Εμπορικός Σύλλογος Βέροιας με το με αρ. πρωτ. 20/29-10-2019 έγγραφό 
του, ζητά την αντικατάσταση του Κωνσταντίνου Μπίκα, αναπληρωματικού μέλους του Δ/κού 
Συμβουλίου της Κοινωφελούς Δημοτικής Επιχείρησης «Κοινωφελής Δημοτική Επιχείρηση 
Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας», από τον Γαβριήλ Γαλανομάτη. 

Επίσης, σε αντικατάσταση της παραιτηθείσας Μαρίνας Μπανιά, προτείνω τον κ. Ιωάννη 
Καμπούρη ως αναπληρωματικό μέλος του Δ/κού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Δημοτικής 
Επιχείρησης «Κοινωφελής Δημοτική Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου 
Βέροιας». 

Μελιόπουλος: Εμείς ως παράταξη θα δώσουμε λευκή ψήφο, για όλους τους λόγους που 
έχουν να κάνουν με τη φύση της Δημοτικής Επιχείρησης.  

Για όλα τα θέματα που αφορούν τα Διοικητικά Συμβούλια Δημοτικών Επιχειρήσεων 
δίνουμε λευκή ψήφο, χωρίς αυτό να σχετίζεται με τα πρόσωπα που απαρτίζουν τα συμβούλια 
αυτά. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Σιδηρόπουλος μιλά 
εκτός μικροφώνου) 

Μελιόπουλος: Η ΚΕΠΑ είναι επιχείρηση κι αν δεν σας αρέσει αυτό που είναι ελάτε να 
αγωνιστούμε για να αλλάξει. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Σιδηρόπουλος μιλά 
εκτός μικροφώνου) 

Μελιόπουλος: Επί προσωπικού. Ότι θέλουν να πουν οι δημοτικοί σύμβουλοι να το πουν 
στο μικρόφωνο. Αυτό που κάνει ο συνάδελφος είναι ανέντιμο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μιχαηλίδης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Μελιόπουλος: Ας το πουν στο μικρόφωνο για να καταγραφεί και μετά ας πουν πως δεν 
ξέρουν. Άλλη είναι η Κοινωφελής Επιχείρηση κι άλλο το Ν.Π. που ασχολείται με τον αθλητισμό.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 
Μελιόπουλος: Ανακαλώ την προηγούμενή μου έκφραση, αλλά είστε πρόεδρος δεκαπέντε 

δημοτικών συμβούλων 
Πρόεδρος: Είμαι πρόεδρος όλων. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
Πρόεδρος: Δεν αφήνω κανένα. 
Κορωνάς: Επί προσωπικού. Τι πήρε πίσω; Την βούρτσα που αγόρασε την πήρε πίσω; 
Θέλω να καταγραφεί από τον επικεφαλής της Λαϊκής Συσπείρωσης, ότι το Ν.Π.Ι.Δ. που 

εκπροσωπώ εγώ και το Δ/κό Συμβούλιο είναι για αυτόν μια βούρτσα.  
Το άλλο Ν.Π. στο οποίο είναι μέλος του Δ/κού Συμβουλίου είναι ο αφρός, έτσι 

αντιλαμβανόμαστε τον πολιτισμό, τις άλλες δράσεις και το Ν.Π. 
Μελιόπουλος: Το είπα από την αρχή… Κε Λαζαρίδη είναι μια πολιτική που τους αφήνετε 

και σχολιάζουν την ώρα που μιλά κάποιος δημοτικός σύμβουλος. Σας είπα ότι ανακαλώ την 
έκφρασή μου και σας είπα τι είναι η επιχείρηση. Είναι κατανοητά, ποιος είπε ότι δεν τα 
καταλαβαίνει; 

Πρόεδρος: Κε Μελιόπουλε ανταγωνίζεστε συναδέλφους σε αυτό το στυλ. 
Μελιόπουλος: Δεν είπα αυτά που είπε ο κ.Κορωνάς… 
Πρόεδρος: Εσείς που είστε σύμφωνα με τον κανονισμό, τι κάνετε τώρα; 
Μελιόπουλος: Το κάνουν επίτηδες… 
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Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του δημοτικού συμβούλου 
Βασιλείου Λυκοστράτη; 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Π.Παυλίδης, Γ.Γουλτίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Χ.Κελεσίδης, 

Ν.Αγγέλου, Κ.Θεοδωρίδης απείχαν από την ψηφοφορία του παρόντος θέματος 
Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης του δημοτικού συμβούλου Βασιλείου Λυκοστράτη 

ψήφισαν είκοσι τέσσερις (24) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η. Τσιφλίδης, Β. Παπαδόπουλος, 
Σ.Ασλάνογλου, Κ. Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ. 
Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Θ. Κορωνάς, Α. Λαζαρίδης, Α.Σιδηρόπουλος, Α.Δέλλας, 
Γ.Μπατσαρά, Σ. Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, Χ.Τσιούντας, 
Ν.Λαζόπουλος, Δ.Τσανακτσίδης, Δ.Ράλλη 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 14-11-2019 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις υπ’ αριθ. 570 και 635/2019 (Ορθή Επανάληψη) αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Το με αρ. πρωτ. 20/29-10-2019 έγγραφο του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας 
4.- Την από 14-11-2019 αίτηση παραίτησης της Μ.Μπανιά 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 
ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 
4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και του άρθρου 255 
του ν.3463/2006. 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Εγκρίνει την τροποποίηση της αριθ. 635/2019 (Ορθή Επανάληψη) απόφασής του, για 
ορισμό μελών του Δ/κού Συμβουλίου της Κοινωφελούς Δημοτική Επιχείρηση Πολλαπλής 
Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας και ειδικότερα την αντικατάσταση των παραγράφων ΙΙ.Γ 
και ΙΙ.Ε, ως εξής: 

«ΙΙ.Γ) Γ) Τον δημότη-κάτοικο Ιωάννη Καμπούρη 
Ε) Τον εκπρόσωπο του Εμπορικού Συλλόγου Βέροιας Γαβριήλ Γαλανομάτη». 
Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αριθ. 635/2019 (Ορθή Επανάληψη) απόφαση του Δ.Σ. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  702 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 
 

Μιχαήλ Σουμελίδης 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  
Β. Παπαδόπουλος  Χ. Κεχαΐδης  
Σ. Ασλάνογλου  Α. Τσιφλίδης  
Κ. Ρίζος  Α. Καραβασίλης  
Θ. Θεοδωρίδης  Ι. Καραγιάννης  
Α. Τσαχουρίδης  Κ. Βύζας  
Σ. Διαμάντης  Η. Καραμήτσος  
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Γρηγοριάδης     
Λ. Ακριβόπουλος     
Θ. Κορωνάς     
Α. Σιδηρόπουλος     
Α. Δέλλας     
Γ. Μπατσαρά     
Σ. Τζήμα     
Ε. Κελεσίδης     
Κ. Βασιλειάδης     
Κ. Παλουκίδης     
Δ. Πυρινός     
Χ. Τσιούντας     
Ν. Λαζόπουλος     
Π. Παυλίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Χ. Κελεσίδης     
Ν. Αγγέλου     
Β. Στεφανόπουλος     
Α. Μαρκούλης     
Κ. Τροχόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  28-11-2019 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΛΥΚΟΣΤΡΑΤΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Κ. Θεοδωρίδης 
Π. Μουχτάρη 
Α. Συμεωνίδου 
Δ. Τσανακτσίδης 
Δ. Ράλλη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι.  Τσαναξίδης 
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